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In The Field 92:1 (2021)8
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Monographs, Pamphlets, and Series

Andrew Davis. Reconstructing the Temple: The Royal Rhetoric of Temple Renovation in the Ancient Near 
East and Israel. Oxford: Oxford University Press, 2019.

10

MON: Davis

Avraham Faust. The Neo-Assyrian Empire in the Southwest: Imperial Domination and Its Consequences. 
Oxford: Oxford University Press, 2021.

11

MON: Faust

Stefan Maul (ed.). Assur-Forschungen 2. Wiesbaden: Harrassowitz, 2020.12
MON: Maul

Maria Balza, Paola Cotticelli-Kurras, Lorenzo d'Alfonso, Mauro Giorgieri, Federico Giusfredi, and Alfredo 
Rizza (eds.). Città e parole argilla e pietra. Biblioteca di Athenaeum 65. Bari: Edipuglia, 2020.

13

MON: Mora

Ariel Sabar. Veritas: A Harvard Professor, a Con Man and the Gospel of Jesus's Wife. New York: Doubleday, 
2020.

14

MON: Sabar

Alison G. Salvesen and Timothy Michael Law (eds.). The Oxford Handbook of the Septuagint. Oxford: 
Oxford University Press, 2021.

15

MON: Salvesen
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Dagmar Stockfisch and Dagmar Stockfisch. Untersuchungen zum Totenkult des ägyptischen Königs im Alten 
Reich. Antiquitates: Archäologische Forschungsergebnisse 25. Hamburg: Verlag Dr. Kovac, 2003.

16

MON: Stockfisch

Aren Maeir and Joe Uziel (eds.). Tell es-Safi/Gath II: Excavations and Studies. Ägypten und Altes Testament 
105. Munster: Zaphon, 2020.

17

S/ÄAT/105

Jean-Marie Durand. Les premières années du roi Zimrî-Lîm de Mari. Première Partie. Archives Royales de 
Mari 33. Leuven: Peeters, 2019.

18

S/ARM/33

Patricia Usick. A Curious and Convivial Traveller: Edward Rogert Pratt in Greece and Egypt 1832–34. 
British Museum Publications on Egypt and Sudan 6. Leuven: Peeters, 2020.

19

S/BMPES/6

Fred Woudhuizen. Luwian Hieroglyphic Texts in Late Bronze Age Scribal Tradition. Dresdner Beiträge zur 
Hethitologie 53. Wiesbaden: Harrassowitz Verlag, 2021.

20

S/DBH/53

Juan-Pablo Vita (ed.). History of the Akkadian Language. Volume 1: Linguistic Background and Early 
Periods. Handbook of Oriental Studies. Section 1: The Near and Middle East 152:1. Leiden: Brill, 2021.

21

S/HdO1/152:1

Juan-Pablo Vita (ed.). History of the Akkadian Language. Volume 2: The Second and First Millennia BCE 
Afterlife. Handbook of Oriental Studies. Section 1: The Near and Middle East 152:2. Leiden: Brill, 2021.

22

S/HdO1/152:2

Dominik Bonatz. Middle Assyrian Seal Motifs from Tell Fekheriye (Syria). Tell Fekheriye Excvation Reports 
1. Berlin: De Gruyter, 2021.

23

S/TFEK/1

Manuela Lehmann. Tell el-Dabʿa XXV: Die materielle Kultur Spät- und Ptolemäerzeit im Delta Ägyptens am 
Beispiel von Tell el-Dabʿa. Teil I: Text. Untersuchungen der Zweigstelle Kairo des Österreichischen 
Archäologischen Instituts 40:1. Wien: Verlag der Österreichicshen Akademie der Wissenschaft, 2020.

24

S/UZK/40:1

Manuela Lehmann. Tell el-Dabʿa XXV: Die materielle Kultur Spät- und Ptolemäerzeit im Delta Ägyptens am 
Beispiel von Tell el-Dabʿa. Teil II: Tafeln. Untersuchungen der Zweigstelle Kairo des Österreichischen 
Archäologischen Instituts 40:2. Wien: Verlag der Österreichicshen Akademie der Wissenschaft, 2020.

25

S/UZK/40:2

Manuela Lehmann. Tell el-Dabʿa XXV: Die materielle Kultur Spät- und Ptolemäerzeit im Delta Ägyptens am 
Beispiel von Tell el-Dabʿa. Teil III: Beilagenmappe. Untersuchungen der Zweigstelle Kairo des 
Österreichischen Archäologischen Instituts 40:3. Wien: Verlag der Österreichicshen Akademie der 
Wissenschaft, 2020.

26

S/UZK/40:3

Cécile Michel. Women of Assur and Kanesh. Writings from the Ancient World 42. Atlanta: SBL Press, 2020.27
S/WAW/42
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